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PROTOKÓŁ NR 17/2022 
z XVII Sesji Rady Osiedla WOJSZYCE  

w dniu 6 października 2022 roku. 
 

XVII Sesja odbyła się w siedzibie Rady Osiedla, ul. Pawia 20 we Wrocławiu od godz. 19:30. 
 
Wszyscy radni zostali powiadomieni e-mailowo oraz poprzez komunikator „WhastApp”  
o zwołaniu Sesji Rady Osiedla Wojszyce. W momencie rozpoczęcia sesji w sali obecnych 
było 12 radnych. Nieobecni: Elżbieta Sowa, Elżbieta Pindral. Anna Góral. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie quorum (lista obecności). 
2. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę i przeprowadzenie 

głosowania w tej sprawie. 
3. Procedowanie uchwał (dyskusja, podanie wniosków o zmianę projektu pod głosowanie, 

ustalenie ostatecznej wersji uchwały i poddanie pod głosowanie): 
a) Uchwała w sprawie opinii pomocniczej do propozycji WIM zmiany organizacji ruchu w rejonie 

ulicy  
Grota-Roweckiego we Wrocławiu – progi zwalniające. 

b) Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania zadania społecznego w roku 2022 
pn. „Wrocław pełen atrakcji – wycieczka” w ramach Funduszu Czasu Wolnego. 

c) Uchwała w sprawie oferty na realizację zadania społecznego w roku budżetowym 2023 pn. 
Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w roku 2023. 

d) Uchwała w sprawie oferty na realizację zadania społecznego w roku budżetowym 2023 pn. 
Festyn Wojszyckie lato 2023. 

e) Uchwała w sprawie zmiany planu finansowego na 2022 rok. 
4. Sprawy bieżące. 

-Ustalenie terminu spotkania z Departamentem Edukacji w sprawie obwodów szkolnych. 
- Przedstawienie planów działań komisji ds. nauki, spraw społecznych i zdrowia.. 

5. Wnioski i interwencje mieszkańców w tym między innymi: 
- Problem parkowania przy ul. Nenufarowej. 
-ul. Asfaltowa – odcinek jednokierunkowy lub zakaz ruchu w godzinach porannych. 
-ul. Pawia – możliwość przejazdu pod wiaduktem. 
-ul. Szarych Szeregów / ul. Parafialna – znak stopu. 
-ul. Oboźna i ul. Poronińska – czasowy zakaz skrętu. 

6. Zapytania radnych i wolne wnioski. 
7. Wnioski dotyczące protokołu z poprzedniej sesji i jego przyjęcie. 
8. Zamknięcie obrad. 

 
Ad 1. Przewodniczący Rady Osiedla stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sali  
jest 12 Radnych, a to oznacza, że jest wymagane kworum do podejmowania uchwał. W sesji 
uczestniczył również mieszkaniec Wojszyc, aktywista społeczny Pan Piotr Becz. 
 
Ad 2. Wprowadzono projekty następujących uchwały do porządku obrad: 
f) Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego. 
g) Uchwała w sprawie wystąpienia do Departamentu Zrównoważonego Rozwoju. 
 
Po głosowaniu jednomyślnie poszerzono porządek obrad o zaproponowane uchwały. 
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Ad 3. Po dyskusji i uwzględnieniu wniosków przyjęto uchwały w brzmieniu: 
 
a) Uchwała nr XVII/107/22 w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Pani Elżbiety Sowa - 

uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 

b) Uchwała nr XVII/108/22 w sprawie opinii pomocniczej do propozycji WIM zmiany 
organizacji ruchu w rejonie ulicy Grota-Roweckiego we Wrocławiu – progi zwalniające.  
Po dyskusji oraz wysłuchaniu opinii mieszkańca obecnego na sesji uchwałę przyjęto 
jednogłośnie. 

 
c) Uchwała nr XVII/109/22 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania zadania 

społecznego w roku 2022 pn.  „Wrocław pełen atrakcji – wycieczka” w ramach Funduszu 
Czasu Wolnego - uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 
d) Uchwała nr XVII/110/22 w sprawie oferty na realizację zadania społecznego w roku 

budżetowym 2023 pn. Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w roku 2023 – uchwałę 
przyjęto jednogłośnie. 

 
e) Uchwała nr XVII/111/22 w sprawie w sprawie oferty na realizację zadania społecznego  

w roku budżetowym 2023 pn. Festyn Wojszyckie lato 2023 - uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 

f) Uchwała nr XVII/112/22 w sprawie w sprawie zmiany planu finansowego na 2022 rok  
– uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 
g) Uchwała nr XVII/113/22 w sprawie w sprawie wystąpienia do Departamentu 

Zrównoważonego Rozwoju (negatywna opinia ws. budowy przy ul. Orawskiej) – uchwałę 
przyjęto jednogłośnie. 
 
 

Ad 4. Sprawy bieżące. 
- Pan Harewicz przed sesją odmówił złożenia ślubowania na Radnego Osiedla. 
- Radna przedstawiła sposób głosowania na projekty WBO i poprosiła o zaangażowanie. 
- Omówienie planowanego spotkania z Departamentem Edukacji ws. obwodów nowej szkoły. 
- Przedyskutowano ostatni bieg Uniwersytetu Medycznego na naszym osiedlu i przedstawiono 
opinię mieszkańców. Zarząd Osiedla zwróci się do organizatorów w tej sprawie. 
- 3.10.2022 r. dodano oznaczenie (6:45-9:00) zakazu skrętu w prawo Oboźna/Grota-
Roweckiego. 
 
Ad 5. Wnioski i interwencje mieszkańców. 
 
Ad 6. Zapytania radnych i wolne wnioski. 
 
Ad 7. Wnioski dotyczące protokołu z poprzedniej sesji i jego przyjęcie. 
 
Nie zgłoszono poprawek do protokołu z poprzedniej sesji.  
Protokół nr 17 przyjęto jednogłośnie – przez 11 Radnych (1 opuścił sesję). 
 
Ad 8. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady Osiedla zakończył obrady. 
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Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Uchwała nr XVII/107/22 w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Pani Elżbiety Sowa. 
4. Uchwała nr XVII/108/22 w sprawie opinii pomocniczej do propozycji WIM zmiany 

organizacji ruchu w rejonie ulicy Grota-Roweckiego we Wrocławiu – progi zwalniające.  
5. Uchwała nr XVII/109/22 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania zadania 

społecznego w roku 2022 pn.  „Wrocław pełen atrakcji – wycieczka” w ramach 
Funduszu Czasu Wolnego. 

6. Uchwała nr XVII/110/22 w sprawie oferty na realizację zadania społecznego w roku 
budżetowym 2023 pn. Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w roku 2023. 

7. Uchwała nr XVII/111/22 w sprawie w sprawie oferty na realizację zadania społecznego  
w roku budżetowym 2023 pn. Festyn Wojszyckie lato 2023. 

8. Uchwała nr XVII/112/22 w sprawie w sprawie zmiany planu finansowego na 2022 rok. 
9. Uchwała nr XVII/113/22 w sprawie w sprawie wystąpienia do Departamentu 

Zrównoważonego Rozwoju (negatywna opinia ws. budowy przy ul. Orawskiej). 


